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Federale bekendmaking duinenbesluit  –  Reactie

De aankondiging door de federale minister van Bin-
nenlandse Zaken van het Vlaamse regeringsbesluit
waarbij extra duinengebied wordt beschermd, zou door
de minister  –  terecht  –  als een geval van slecht
nabuurschap bestempeld zijn. De minister sprak ook
het voornemen uit daarover met betrokkene te praten.

Kan de minister mij meedelen of dit gesprek inmiddels
heeft plaatsgehad en of hij van zijn federale collega de
verzekering heeft gekregen dat die zich voortaan wat
meer met zijn eigen bevoegdheden zal bezighouden en
wat minder met die van anderen ?

Antwoord

Ik kan het Vlaams parlementslid mededelen dat ik met
de federale minister van Binnenlandse Zaken een aan-
gename wandeling heb gemaakt door het duinenge-
bied, waarbij wij gezamenlijk hebben vastgesteld dat de
Vlaamse regering dit unieke natuurgebied terecht heeft
laten beschermen.


